
 

Skolebestyrelsesmøde: Onsdag d.20. marts kl. 17-19 

Mødeleder: Lone Østergaard Referent: Sine Erlandsen 

Deltagere: Lotte Borg, Stinna Midtgaard Kjær, Peter Nielsen, Lise Rejnhold Sørensen, Lars Neckelmann, Lone Østergaard, Sine Erlandsen, Lærke M Jensen 

og Pernille Wessel  

Afbud:  

Dagsorden 

Tid Dagsordens punkt Fremstilling Referat 

17.00-17.15 • Nyt fra elevrådet PW/SE Der er afbud fra elevrådet. 

Det drøftes, om den manglende motivation 

PW foreslår, at dcum kan være et godt sted at 

starte for at motivere  

17.15-17.45 Fælles drøftelse omk. skoleområdet i Odense 

• Drøftelser mellem bestyrelsesformænd og 

Rådkvinde.  

• Opfølgning omk. de verserende sager i Odense 

Drøftelse i 

hele 

bestyrelsen og 

orientering fra 

Lone 

Lone orienterer om drøftelsen mellem 

bestyrelsesformændene og rådkvinden.  

 

Lone orienterer om den efterfølgende drøftelse 

blandt bestyrelsesformændene. 

 

Det afholdte debatmøde vedr. folkeskolen på 

Tarup Skole drøftes. Der skal afholdes 

borgermøde på Risingskolen 6. maj. 

17.45-18.00 Pause   

18.00-18.15 Nyt fra skolen 

• Budget og Normering 

• Velfærdens Fundament  

PW PW orienterer om skoles budget.  

-Antallet af medarbejdere fastholdes. 

-Det opleves, at antallet af børn fra andre lande 

stiger, hvilket der gives tildeling til. 

 



 

Deadlines for Velfærdens Fundament 

overholdes, og det forventes dermed at stå 

færdigt før sommerferien. 

 

Der opleves mange gener i forbindelse med 

arbejdet, men personalet har fundet kreative 

løsninger på udfordringerne. 

18.15-18.40 Fravær og registrering af dette 

• Sine og Stinna har set på regler og lavet et skriv til 

alle forældre (se bilag) 

SE/Stinna Vi drøfter indholdet, og Stinna retter til og 

sender til PW/SE. 

 

Det aftales, at punktet vedr. fravær skal på 

talepapiret til forældremøderne kommende skoleår. 

18.40-18.50 Skolebestyrelsesvalg 

• Nyt omk. video 

• Hvilke forældre stiller op til den kommende 

bestyrelse 

PW Der er ikke nogen forældre, der har skrevet sig 

på til valgmødet. 

 

Lise og Stinna er valgt for en 4-årig periode og 

fortsætter dermed.  

Der skal gerne vælges 5 nye medlemmer heraf 

skal alle nye vælges for 4 år. 

 

18.50-19.00 Eventuelt  Vi drøfter, hvorledes bestyrelsen skal orienteres 

for at være beslutningsdygtige. 

Der opfordres til, at kommentarer til referatet 

sendes til formandskabet umiddelbart efter, at 

referatet sendes ud. 

Stinna har nogle spørgsmål i forbindelse med 

skoleårets planlægning og de radikale greb. 

Hun sender disse til PW/SE, som svarer på dem 



 

så vidt, det er muligt. 

 

På næste møde skal det aftales, hvem og 

hvordan skemaerne godkendes.  

 

Undervisningstimetallene, som vi planlægger 

efter, kan ses her: https://www.stukuvm.dk/-

/media/filer/uvm/udd/folke/pdf20/jan/200116-

timetalsoversigt-24-25.pdf 
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